
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 19/1/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βόρειου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
   
   

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη διευκρίνισης για τις συνθήκες αποπληρωμής των συναφθέντων από 

τις ελληνικές τράπεζες δανείων υπό την εγγύηση του ελληνικού Δημοσίου» 
 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Σε συνέχεια των αναφερθέντων στην υπ’ αρ. 2265/12-12-2023 Κοινοβουλευτική Ερώτησή μας, 

όπου γινόταν λόγος στις εγγυήσεις που είχε παραχωρήσει το ελληνικό Δημόσιο στις ελληνικές 

τράπεζες για την σύναψη ομολογιακών δανείων, κατά την χρονική περίοδο 2009 – 2019, 

ύψους 276 δις ευρώ, περίπου, διαβάσαμε στην απάντησή σας επί της παραπάνω Ερώτησης 

ότι δεν έχει εκπέσει καμία εγγύηση από τις παραπάνω αναφερθείσες. Ως εκ τούτου, 

προκύπτουν εύλογα ερωτήματα για το αν έχουν αποπληρωθεί τα ως άνω τεθέντα υπό την 

εγγύηση του ελληνικού Δημοσίου συναφθέντα από τις ελληνικές τράπεζες δάνεια ή, σε 

περίπτωση μη αποπληρωμής τους, ποιο υπόλοιπο ποσό κεφαλαίου εξ’ αυτών παραμένει 

ακόμα υπό εξόφληση.   

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Έχουν αποπληρωθεί ολοκληρωτικά τα ομολογιακά δάνεια ύψους 276 δις ευρώ, που σύναψαν 

οι ελληνικές τράπεζες με εγγύηση του ελληνικού Δημοσίου, κατά την χρονική περίοδο 2009 – 

2019; Αν όχι, ποιο είναι το οφειλόμενο προς εξόφληση ποσό αυτών των δανείων, που δεν έχει 

ακόμα αποπληρωθεί;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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